

Доктор, преподаватель. Закончил Гомельский государственный медицинский университет (Беларусь) в 2008 году по специальности лечебно-профилактическое дело.

Работал врачом скорой медицинской помощи 5 лет.

Получил последипломное образование в Белорусском государственном медицинском университете по специальности «ревматология». Защитил кандидатскую диссертацию по ревматологии в 2020 году. Имею 23 научных публикации по ревматологии.

С 2016 по 2022 год работал в Белорусском государственном медицинском университете ассистентом 2-й кафедры внутренних болезней и в Минском научно-практическом центре хирургии, трансплантологии и гематологии врачом-ревматологом.

Участвовал в 5 международных клинических исследованиях эффективности и безопасности лекарственных средств в качестве со-исследователя.

Doctor, teacher. Graduated from the Gomel State Medical University (Belarus) in 2008 with a degree in medical and preventive care.

Worked as an emergency physician for 5 years.

He received his postgraduate education at the Belarusian State Medical University with a degree in rheumatology. Completed PhD in rheumatology in 2020. I have 23 scientific publications in rheumatology.

From 2016 to 2022, he worked at the Belarusian State Medical University as an assistant at the 2nd Department of Internal Diseases and at the Minsk Scientific and Practical Center for Surgery, Transplantology and Hematology as a rheumatologist.

Participated in 5 international clinical studies on the efficacy and safety of medicines as a co-investigator.